## 致高班家長:

高班畢業生於 5 月 24 日(星期六)上午 9:00 至 12:00 在屬會梁銶琚中學拍攝全體 畢業照及 6 月 17 日(星期二)在上課時間內拍攝個人學士袍相,整套畢業生照套裝 (包括:畢業團體相、班相及學士袍相)合共\$110。如參加在校拍攝者,請填妥表格 連同費用交到校務處,截止報名日期:5 月 16 日(星期五)。不參加在校拍攝相片 者,請將回條交回班主任。

> 順德聯誼總會 屯門梁李秀娱幼稚園 2025年5月9日

	東京TFA 東京TFA 順線聯放悠全 日間 も門梁李寿媛 幼稚園
参加拍攝:	畢業生照套裝
學生(	)
□ 參加拍攝畢業生照套裝,並付\$	110 拍攝費用。
□ 不參加拍攝畢業生照套裝。	
	家長簽署:
	聯絡電話:
	日 期:
	*S.T.F.4 *
<b>参加拍攝畢</b>	業生照套裝收據
已收學生(	)参加拍攝畢業生照套裝 \$11
	經手人:
	<b>始</b> 六 口 却 ·

## To Parents of K3:

Graduates will have a group photo taken on May 24 (Saturday) from 9:00 AM to 12:00 PM at the Shun Tak Fraternal Association Leung Kau Kui College. Individual photos in graduation gowns will be taken during class hours on June 17 (Tuesday). The complete graduation photo package (including group photo, class photo and individual gown photo) costs a total of \$110. If you wish to participate in the shooting, please complete the form and submit it along with the payment to the school office. The deadline for registration is May 16 (Friday). For those not participating in the on-campus photo shoot, please return the reply slip to your class teacher.

	Shun Tak Fraternal Association
	Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten
<b>~</b>	May 9, 2025
	in Graduation Photo Package
Student(	
☐ I will participate in the graduation	n photo package and pay the \$110 fee.
☐ I will not participate in the grade	ation photo package.
	Parent's Signature:
	Contact Number:
	Date:
Receipt for Grad	ation Photo Package Participation
Received from studentgraduation photo package \$110.	( )for participation in the
	Handled by:
	Payment Date: